
Kłobuck, dnia 22 grudnia 2022 r. 

Rada Miejska w Kłobucku
Komisji Budżetu, Finansów,
Handlu, Usług i Ochrony Środowiska

Protokół nr 17/2022
XVII Posiedzenie w dniu 22 grudnia 2022 
Obrady rozpoczęto 22 grudnia 2022 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:50 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zmiany w porządku obrad.

Nie zgłoszono.

3. Przyjęcie protokołu Nr 16/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 19.12.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 
w BIP bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 16/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 19.12.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, 
Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Ewelina Kotkowska



4. Wybór wiceprzewodniczącego Komisji.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek w związku ze złożeniem mandatu przez radnego 
Mateusza Woźniaka, który był również wiceprzewodniczącym Komisji Budżetu, proszę o 
zgłoszenie kandydatur na to stanowisko.

Radny J. Batóg zgłaszam kandydaturę T. Wałęgi.

Radny T. Wałęga nie wyrażam zgody.

Radny T. Praski zgłaszam kandydaturę J. Batóga.

Radny J. Batóg wyrażam zgodę.

Głosowano w sprawie:
kandydatury J. Batóga na stanowisko wiceprzewodniczącego Komisji. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Jerzy Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, 
Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Józef Batóg
NIEOBECNI (1)
Ewelina Kotkowska

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na rok 
2022.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian w planie budżetu na 
rok 2022.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

6. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2022-2032.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.



Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kłobuck na lata 2022-2032. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

7. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Kłobuck na rok
2023.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek czy nastąpiły znaczące zmiany w projekcie uchwały od
ostatniego posiedzenia Komisji?

Burmistrz J. Zakrzewski w budżecie zostało wprowadzone zadanie inwestycyjne pn.: 
"Przebudowa odcinka drogi gminnej ul. Adama Mickiewicza oraz odcinka ul. Ogrodowej w 
Kłobucku". Co do pozostałych inwestycji, o których Państwa informowałem, będziemy 
analizować możliwość ich realizacji. Deficyt, jak i kredyt jest wysoki, jednak wysokość 
kredytu faktycznie zaciągniętego tak w tym, jak i w przyszłym roku zapewne będzie dużo 
niższa. Dla przykładu kredyt tegoroczny był planowany na poziomie 9 mln zł, a de fakto 
moglibyśmy zaciągnąć tylko 1,5 mln zł. Przyszłoroczny kredyt będziemy modyfikować w 
styczniu. Czekamy na ostateczne decyzje, które mogą wiązać się z wprowadzeniem nowych 
inwestycji. 

Radna E. Kotkowska szacowane łączne zadłużenie na koniec 2023 roku to 28 mln zł. Jest to 
dość duża kwota, która zapewne negatywnie wpłynie na realizację inwestycji. Zostawimy to 
naszym następcom.

Burmistrz J. Zakrzewski skupiam się na obecnym i przyszłym roku. Analizuję budżet pod 
każdym względem. Przez dwa lata kredyt zawsze był wysoki, proszę wziąć pod uwagę, iż 
cztery m-ce temu podawaliśmy faktyczny stan zadłużenia 13,5 mln zł. Przy projekcie budżetu
nie zakładamy nadwyżki budżetowej, zakładamy kredyt. Dopiero po zamknięciu roku, 
zbilansowaniu modyfikujemy go do realnych potrzeb. Są inwestycje, które mają 
dofinansowanie 50% i takie, do których Gmina dokłada 10% (Polski Ład). Chcąc realizować 
poszczególne zadania, Gmina musi zaciągać kredyty. 

Radny J. Batóg uważam, że na ten moment budżet jest przygotowany na miarę naszych 
możliwości.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Kłobuck na
rok 2023.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga

8. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2023-2033 Gminy Kłobuck.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2023-2033 Gminy Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga

9. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023.

Przewodniczący GKRPA zreferował w/w projekt uchwały.

Radny J. Soluch załącznik Nr 2 pkt VI nie ma wpisanej kwoty na ten cel?

Burmistrz J. Zakrzewski jeżeli będą wnioski formalne w tej kwestii, wówczas środki zostaną 
przesunięte.

Radna E. Kotkowska czy rozważana była możliwość dofinansowania, jeżeli nie w tym to 
może w następnych latach, centrów aktywności integracji społecznej?

Burmistrz J. Zakrzewski środki na ten cel mogą zostać przeznaczone, jednak z doświadczenia
wynika, że nie ma dużego zainteresowania taką formą pomocy wśród osób potrzebujących 
takiego wsparcia. Przykładem może tutaj być Centrum Usług Społecznych Kłobuś. 
Większość takich zadań realizuje GOPS, który ma najlepsze rozeznanie w tym temacie.

Głosowano w sprawie:
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na rok 2023.



Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek

10. Opracowanie planu pracy komisji na 2023 r.

Komisja opracowała plan pracy.

11. Sprawy różne.

Nie zgłoszono.

12. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


